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Abstract (en)
The appts. accelerates the switching on process between a stationary electric contact (11) and a movable electric contact (12) of a switch device,
e.g. a protective circuit breaker (10). The movable contact (12) is arranged on a pivot arm (14). The latter (14) is struck by a contact spring (17) in
the switching on direction. To switch on, the movable contact (12) is brought to the stationary contact (11) by the action of a switch lever (29). The
device includes a holding element (26) which holds the pivot arm (14) which is held under tension by the contact spring (17). The holding element
(26) is released from its engagement with the pivot arm (14) on switching on, by means of the switch lever (29). An engaging recess (27) may be
formed on the pivot arm (14) for the holding element (26).

Abstract (de)
Bei einer Vorrichtung zur Beschleunigung des Einschaltvorgangs zwischen einem stationären elektrischen Kontakt 11 und einem beweglichen
elektrischen Kontakt 12 eines elektrischen Schaltgerätes, insbesondere eines Leitungsschutzschalters 10, ist der bewegliche Kontakt an einem
von einer Kontaktfeder 17 beaufschlagten Schwenkbügel 14 angeordnet und zum Einschalten unter Mitwirkung eines Schalthebels 29 in seine
Anlagestellung am stationären Kontakt 11 bringbar, wobei ein Halteelement 26 vorgesehen ist, dessen Angriff an dem durch die Kontaktfeder 17
vorgespannten Schwenkbügel 14 mittels des Schalthebels 29 beim Einschalten zur Erzielung einer Momenteinschaltung lösbar ist. Dabei gibt
das Halteelement 26 bei der Einschaltbewegung den Schwenkbügel 14 derart frei, daß dieser mit dem bewegbaren Kontakt 12 unter Wirkung der
gespannten Druckfeder 17 auf den stationären Kontakt 11 schlägt. <IMAGE>
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